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-projekt-  

 

Protokół Nr LXXVII/2023 

z LXXVII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 4 września 2023 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 14:00, zakończenia – 15;47 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) pozbawienia częściowo statusu pomnika przyrody  

2) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Gołdap  

3) nadania  nazwy ulicy w mieście Gołdap 

4) wygaszenia mandatu radnego Gminy Gołdap Andrzeja Tobolskiego 

4. Zamknięcie sesji 

  

 

Do pkt 1 

LXXVII posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2024 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił porządek posiedzenia. 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do burmistrza Gołdapi z wnioskiem Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o zgodę na zmianę porządku posiedzenia poprzez dodanie projektów uchwał w pkt 3 w 

podpunktach: 5) rozpatrzenia wniosku z dnia 15 czerwca 2023 r.; 6) rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla nr 4 z 

dnia 15 czerwca 2023 r., 7) rozpatrzenia skargi z dnia 12 czerwca 2023 r., 8) rozpatrzenia wniosku mieszkańca 

z dnia 13 czerwca 2023 r., 9) rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla Nr 4 z dnia 28 czerwca 2023 r. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto wyraził zgodę. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie zmianę porządku posiedzenia poprzez 

dodanie projektów uchwał w pkt 3 w podpunktach: 5) rozpatrzenia wniosku z dnia 15 czerwca 2023 r.; 6) 

rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla nr 4 z dnia 15 czerwca 2023 r., 7) rozpatrzenia skargi z dnia 12 czerwca 2023 

r., 8) rozpatrzenia wniosku mieszkańca z dnia 13 czerwca 2023 r., 9) rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla Nr 4 z 

dnia 28 czerwca 2023 r.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie wniosek został przyjęty.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie projektów uchwał w pkt 3 w podpunktach: 5) rozpatrzenia 

wniosku z dnia 15 czerwca 2023 r.; 6) rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla nr 4 z dnia 15 czerwca 2023 r.,  

7) rozpatrzenia skargi z dnia 12 czerwca 2023 r., 8) rozpatrzenia wniosku mieszkańca z dnia 13 czerwca 2023 r., 

9) rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla Nr 4 z dnia 28 czerwca 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

 Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, 

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Mieruński, Monika Wałejko 

 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcia porządku posiedzenia  

po wprowadzonych zmianach.  

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku posiedzenia po wprowadzonych zmianach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, 

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Mieruński, Monika Wałejko 

 

Do pkt 3 

1)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik WGK Pani Magdy Zymkowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 

2023–2040 oraz wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

   

 Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska przedstawiła projekt uchwały. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował, jak projekt uchwały zaopiniowały poszczególne 

Komisje. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

pozbawienia częściowo statusu pomnika przyrody. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 13 za uchwała została podjęta. 
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Głosowano w sprawie: 

pozbawienia częściowo statusu pomnika przyrody 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, 

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Mieruński, Monika Wałejko 

 

 

Uchwała Nr LXXVII/543/2023 

/w załączeniu/ 

 2) 

  Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy pani Edyty Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  

o zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Gołdap  

 

Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił, jak projekt uchwały zaopiniowały poszczególne 

Komisje. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Gołdap 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 13 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Gołdap  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

 Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, 

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Mieruński, Monika Wałejko 

 

Uchwała Nr LXXVII/545/2023 

/w załączeniu/ 

3)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Gołdap. 

  Kierownik wydziału GPO Pani Beata Kołakowska przedstawiła projekt uchwały nadania nazwy ulicy  

w mieście Gołdap – Miodowa. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy w mieście Gołdap. 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował, jak projekt uchwały zaopiniowały poszczególne 

Komisje.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w mieście Gołdap – Miodowa 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, 

Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Mieruński, Monika Wałejko 

 

 

Uchwała Nr LXXVII/546/2023 

/w załączeniu/ 

4)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radcy prawnego Pana Marcina Bogdana  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wygaszenia mandatu radnego Gminy Gołdap Andrzeja 

Tobolskiego. Dodał, że na wspólnym posiedzeniu Komisji radny miał możliwość złożenia wyjaśnień, jednakże 

radny poinformował, że ustosunkuje się podczas sesji. Zwrócił się również pisemnie do radnego Pana Andrzeja 

Tobolskiego o ustosunkowanie się do danej kwestii, natomiast żadna odpowiedź od radnego nie wpłynęła.  

 Radca Prawny Pan Marcin Bogdan przedstawił projekt uchwały. 

 Radny Pan Marek Zajączkowski powiedział, że z otrzymanych dokumentów wynika, że nastąpiło naruszenie. 

Zapytał, czy jak rada w swoim głosowaniu nie podejmie tej uchwały to radny będzie dalej prowadził swoja 

działalność i naruszał prawo.  

 Radca Prawny Pan Marcin Bogdan powiedział, że kodeks wyborczy przewiduje z chwilą naruszenia takiego 

zakazu mandat wygasa a rada zobowiązana jest stwierdzić wygaśnięcie. Jest to sformułowanie ustawy 

jednoznaczne, że rada stwierdza wygaśnięcie a nie, że daje możliwość. Jeżeli rada nie ma wątpliwości  

do zaistnienia naruszenia to jest to obowiązek podjęcia uchwały o wygaszeniu. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski podziękował burmistrzowi, że sprowadził skodę z urlopu wypoczynkowego  

po 2 tygodniach.    

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radnego, aby odniósł się do projektu uchwały.  

 Burmistrz Gołdapi pan Tomasz Luto zwrócił się do radnego, aby nie kłamał.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że prawo daje mu możliwość swobodnej nieograniczonej 

wypowiedzi.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że otworzył dyskusję na temat konkretnego projektu 

uchwały. Zapytał, czy radny chce się odnieść do danego projektu uchwały.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że tak. Powiedział, że każde zakłócenie wypowiedzi będzie 

skutkowało tym, że będzie miał prawo na tej podstawie do obrony a wojewoda będzie mógł uchylić tą uchwałę. 

Spółka Plant, której jest prezesem od 27 lat prowadzi działalność produkcyjno – handlową w Gołdapi. Spółka 

zaopatruje 36 szkół, które serwuje dzieciom obiady. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, aby radny mówił na temat. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że szkoły zamawiały produkty spółki ze względu na jakość. Wyroby 

są ogólnodostępne i to szkoły z własnej inicjatywy je zamawiają. Nie było żadnych pisemnych umów jako prezes 

tylko czekał na ewentualne zamówienia ze szkół. Tak też było w przypadku szkoły nr 3 w Gołdapi z którą 

współpracuje blisko 20 lat. Teraz burmistrz swoimi działaniami zakończył tą współpracę ze szkodą, zdaniem 

radnego, dla wszystkich. Gmina przez ten okres zaoszczędziła ogromne kwoty pieniężne, ponieważ była to 

bezpośrednia sprzedaż od producenta do konsumenta. Zemsta na radnym jest dla burmistrza ważniejsza od dobra 

dzieci i oszczędności, które gmina ewidentnie miała. Ma nadzieję, że mieszkańcy rozliczą burmistrza za to i mu 

podziękują. Zwrócił się do burmistrza, że szuka haków na swoim przeciwników, donosi na przedsiębiorców 

gołdapskich jak zostało to już stwierdzone ale w międzyczasie wyłącza oświetlenie, ogrzewanie w szkołach zimą 

czy jesienią. 

 Burmistrz Gołdapi pan Tomasz Luto zwrócił się do przewodniczącego rady, że radny kłamie.   
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 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radnego, by przeszedł do meritum sprawy.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że to jest długie meritum. Aby podać powody dla których burmistrz 

chce wyeliminować radnego z życia publicznego musi przedstawić ezegeze i rezimero.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, aby radny wskazał, jak jego działalność ma się do art. 

24 ust 1.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że od dawna burmistrz szuka na niego haków, ponieważ jest jego 

głównym oponentem i chce to wykazać.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, że nie chodzi o haki tylko o konkretny przepis. 

Zapytał radnego, czy może przedstawić argumenty, że postępuje zgodnie z prawem. Zapytał, czy radny zgadza 

się z tym projektem uchwały. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że nie. Dodał, że nie będzie odpowiadał na pytanie 

przewodniczącego, ponieważ ma prawo do swobodnej, nieograniczonej wypowiedzi. To złe gospodarowanie 

naszego włodarza przy jednoczesnym nadmiernym wynagradzaniu niektórych przy ich zarobkach powyżej 

13 000,00 zł, 15 000 zł.  

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że wypowiedź radnego nie jest na temat. Jest to 

subiektywne zdanie radnego. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że burmistrz będzie mógł się do tego odnieść, jeżeli zapamięta 

poruszone przez radnego wątki a będzie ich wiele.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się, aby radny odniósł się na temat. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w wypowiedź będzie również na temat przewodniczącego, nie 

poprzestanie tylko na burmistrzu. To są powody, dla których przewodniczący wraz z burmistrzem procedują 

ważny dla radnego w życiu moment.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radnego o ścisłe ustosunkowanie się do projektu.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że to złe gospodarowanie włodarza Tomasza Luto przy 

jednoczesnym nadmiernym wynagradzaniu niektórych urzędników i zarobkach ponad 13 000 zł powodują,  

że radny  

 Burmistrz Gołdapi pan Tomasz Luto zwrócił się do przewodniczącego, że radny kłamie.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że może upublicznić swoje wystąpienie, ponieważ nie widzi dalszej 

możliwości wygłoszenia tego co ma do powiedzenia. Burmistrz nie pozwoli mu, bo wie doskonale, że to będzie 

godziło w jego formę sprawowania władzy.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radny mógłby w skrócie, że radny nie narusza przepisu 

24f. zwrócił się, aby radny ustosunkował się do danej kwestii. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że społeczeństwo go wybrało a nie Tomasz Luto.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że stwierdzono pewien fakt i chciałby, aby radny 

naprostował, czy dany projekt jest źle skonstruowany czy nie.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że to nie do niego należy taka ocena. Ta decyzję wyda WSA  

a później ewentualnie NSA. Ma prawo do obrony swojej godności, siebie jako człowieka, ponieważ jest radnym, 

osoba zaufania publicznego, która dziś chcą podważyć. A dlaczego, to chce wykazać w swoim wystąpieniu. 

Dlatego, że naruszył bezpieczeństwo Pana Tomasza Luto, który w jego ocenie jest tragicznym burmistrzem, 

szkodzi wszystkim i postanowił zniszczyć radnego, wygasić mandat rękami swoich radnych, którzy zagłosują za 

wszystkim.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radnego, aby złożył wyjaśnienia w swojej sprawie.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że spółka Plant od 2009 roku uczestniczy w unijnym programie 

Owoce, warzywa oraz mleko i jego komponenty w klasach 1-5. W pierwszych latach było zaopatrywanych  

240 szkół w 2 województwach, w tym wszystkie szkoły w Gołdapi. jest ustalona ilość i asortyment przez KOWR 

a nie gminę. To KOWR płaci i jest organizatorem tego a spółka tylko spisywała umowy z poszczególnymi 

szkołami. Gmina na tym nie zyskiwała, nie traciła, ani nic. Tylko dyrektorzy suwerennie podejmowali takie 

decyzje. Teraz burmistrz próbuje ten wątek wkomponować, że jest to naruszenie prawa. Radny nie widzi żadnego 

naruszenia prawa.  

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że nie burmistrza i radny niech ma pretensje  

do ustawodawcy.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w ramach współpracy spółka plant przekazała nieodpłatnie  

4-krotnie dla szkoły nr 3 produkty na obiady, doposażyła w tej szkole laboratorium chemiczne naczyniami  

do badan chemicznych. Tej szkole i sp 5 w formie darowizny przekazane zostały owoce, warzywa i soki  

dla dzieci. W dniu dziecka w 2019 r., osobiście jako zwykły człowiek nie będąc radnym, zakupił kilka tysięcy 

lodów na patyku w czekoladzie i przekazał m. in. dzieciom burmistrza, wszystkim dzieciom w klasach 1-8. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że jego dzieci nie brały od radnego lodów.  

https://www.google.com/search?client=firefox-b-d&sca_esv=565110899&sxsrf=AM9HkKlAJTxHkRGgFd9z4Ourqjyr_hix6Q:1694637192999&q=ezegeze+i+rezimero&nfpr=1&sa=X&ved=2ahUKEwjStKW_t6iBAxWbHRAIHc2KCbIQvgUoAXoECAgQAg
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 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że osobiście bezpłatnie prowadził zajęcia sportowe w szkole  

nr 1 i nr 3. W 2020 r. w związku z pandemią COVID-19 spółka pod jego prezesurą przekazała w formie 

darowizny 5 szpitalom produkty o wartości ok 40 000,00 zł. To była decyzja radnego, bo mógł te produkty 

spieniężyć. Również zakład opiekuńczy Pani Zofii Syperek otrzymywał takie darowizny. Będąc radnym w 

poprzedniej kadencji Rady Miejskiej w Gołdapi przekazał 100% diety radnego za cały okres radcowania 

szpitalowi w Gołdapi. zwrócił się do burmistrza, że nie ma umiaru i wstydu. Najpierw zadłuża gminę, uchwalają 

najwyższe podatki, gaszą światło, wyłączają ogrzewanie w szkole. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się do przewodniczącego aby reagował, bo znowu kłamie. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że burmistrza nakazał wyłączyć ogrzewanie. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że nie jest w stanie wszystkiego wyłapać. Zwrócił się 

do radnego o kontynuowanie uzasadnienia. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że burmistrz w końcu znalazł konflikt interesów u radnego ale nie 

widzi u siebie. Żona burmistrza jest radną, sołtysem, nauczycielem w szkole podstawowej. Prawdopodobnie nie 

jest obiektywna w ocenie swoje męża podczas wotum zaufania czy absolutorium.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radny może kontynuować wypowiedź w zakresie 

projektu uchwały. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że burmistrz zatrudnił żonę przewodniczącego bez konkursu. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zapytał, gdzie pracuje żona radnego. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że w urzędzie ale wygrała konkurs.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się, aby radny wypowiadał się w kontekście projektu 

uchwały.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że radna Teresa Dzienis jako pracownik szkoły bez matury 

prowadziła kadry. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał radnego, czy chce się ustosunkować do projektu chwały 

czy nie. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że radna powinna przejść do pracy w urzędzie miejskim i złożyć 

mandat radnej.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, ze ten temat był wielokrotnie wyjaśniany.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że próbują to prawo naginać dla siebie w wygodny sposób  

i przewodniczący w tym uczestniczy. Żona przewodniczącego została zatrudniona bez konkursu za 10 000,00 zł 

miesięcznie na stanowisku kierowniczym a powinna podlegać konkursowi.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radnego o przejście do meritum. Punkt dotyczy 

projektu uchwały w sprawie wygaszenia mandatu radnemu. Zapytał, czy radny potrzebuje pomocniczych pytań, 

bo mówi nie na temat. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że burmistrz nie widział konfliktu interesów jak Państwo Dzienis 

kupowali 2 ha działki za 102 000,00 zł nad jeziorem Bitkowskim. Jak radna Dzienis, jako członek Komisji 

Rewizyjnej może być obiektywna.  

 Burmistrz Gołdapi pan Tomasz Luto zapytał, ile radny kupił hektarów.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radny może się odnieść do projektu uchwały,  

do podpisywanych faktur aby radni wiedzieli, jak mają głosować.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że przewodniczący jest przykładem złego przewodniczącego,  

bo pomaga burmistrzowi zamiast kierować radą.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się o zabranie głosu w sprawie dotyczącej projektu 

uchwały.  

 Radna Pani Teresa Dzienis złożyła wniosek o zakończenie dyskusji radnego, gdyż nie ma meritum jego 

wypowiedzi.  

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że nie popiera zachowania radnego ale jest one 

spowodowane zachowaniem burmistrza.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że burmistrz nie zabierał głosu póki nie padały pewne 

kwestie.  

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że przewodniczący zwrócił uwag burmistrzowi 6-7 razy 

kiedy radny wypowiadał się w kwestii swojej działalności: Tobolski kłamie, to nie na temat. W związku z tym, 

że burmistrz zakłóca posiedzenie składa wniosek o wyproszenie burmistrza z posiedzenia na podstawie  

art. 11 podpunktu 5 Regulaminu Rady. Chce zadać kilka pytań i nie chce, żeby burmistrz jej przerywał. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że nie przerywa radnej, bo z nią nie dyskutuje. Jak Pani 

kłamie to kłamie, podobnie jak Pan Tobolski. Zaczął go obrażać, kłamać o jego osobie, więc powiedział aby tego 

nie robił.  
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 Radna Pani Janina Pietrewicz zwróciła się o przegłosowanie wniosku złożonego przez radną Teresę Dzienis.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński ogłosił przerwę w obradach – godz. 14:45. 

 Radna Pani Zofia Syperek opuściła obrady. 14:46 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński wznosił obrady – 14:53 

 

 Radny pan Andrzej Tobolski powiedział, że jak przewodniczący da radnego 10 minut swobodnej wypowiedzi 

to wtedy można podjąć dyskusję o wszystkich aspektach o które poruszy. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że radny może mówić nawet z 2 godziny tylko niech mówi 

na temat, nie kłamie i ustosunkuje się do projektu uchwały. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że od tego są sądy powszechne.  

 Radna Pani Zofia Syperek wróciła na obrady. 14:54 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do burmistrza aby wskazał, kiedy radna kłamała. Zwróciła 

się o procedowanie złożonego wniosku zgodnie z §11 pkt. 5 Regulaminu Rady. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odczytał wskazany przez radną zapis, cyt. Po uprzednim 

ostrzeżeniu przewodniczący obrad może nakazać opuszczenie sali tym osobom spośród publiczności, które swoim 

zachowaniem lub wystąpieniami zakłócają porządek obrad bądź naruszają powagę sesji. Zwrócił się do radcy 

prawnego o interpretacje danego zapisu. Wg przewodniczącego dany zapis  nie podlega poddania pod 

głosowanie. 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz odpowiedział, że jeżeli dany zapis nie podlega głosowaniu, więc to jest 

kompetencja przewodniczącego. Zwróciła się o wyproszenie burmistrza z obrad, gdyż chce w komfortowej 

sytuacji zadawać pytania. 

 Radca Prawny Pan Marcin Bogdan powiedział, że zapis dotyczy nakazania opuszczenia obrad osobie z 

publiczności i jest to uprawnienie przewodniczącego. Zapis nie ma odniesienia do burmistrza, gdyż nie jest osobą 

z publiczności.  

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że burmistrz jest gościem na dzisiejszym posiedzeniu. 

Zapytała, kto jest inicjatorem dzisiejszej uchwały.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, że burmistrz Gołdapi. 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedział, że Urząd Miejski zbierał dokumenty przedłożone radnym. 

Jest pismo podpisane przez Panią Skarbnik do KOWR i zawarte w jednej części w uzasadnieniu uchwały jako 

użytkowanie mienia komunalnego gminy to są środki pozyskiwane z KOWR. Umowy podpisane ze szkołami są 

umowami nieodpłatnymi. Wg radnej, w tym przypadku radny nie korzystał ze środków gminy Gołdap tylko z 

KOWR. W drugim przypadku otrzymywał radny ze środków gminy, więc jest sprawa jasna. Wg radnej 

przedstawiona uchwała nie jest do końca prawdziwa, bo wszędzie jest napisane, że jest to wykorzystywanie 

mania komunalnego gminy. W pierwszej części są to pozyskane środki zewnętrzne.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że mówił o tym na początku. 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że sytuacja radnego nie jest jednoznaczna. Powiedziała, że 

w orzecznictwie sądów administracyjnych  pojawiają się rozbieżności co do bezwzględności literalnego 

stosowania. Przedstawiła 3 poglądy odnośnie danej sytuacji. Niektóre wyroki mówią o tym, że radny nie straci 

mandatu. Sytuacja radnego trwa kilka lat, raptownie burmistrz zebrał dokumenty i przedstawił projekt uchwały, 

bo radny jest niewygodny, zadaje trudne pytania, szuka informacji. Według radnej z tego wynika i wcześniej czy 

później burmistrz będzie każdego weryfikował. Dodała, ze będzie przeciw danej uchwale. Radny Zbigniew 

Mieruński jakby brał udział w dzisiejszej sesji również były jej przeciwny. Zapytała przewodniczącego, czemu 

akurat na tej sesji jest procedowany projekt uchwały a nie na zwyczajnej sesji. Wyraziła opinię, że jeżeli dana 

uchwała zostanie podjęta to radny odwoła się od niej i będzie to z korzyścią dla niego.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że wpłynęło pismo burmistrza o zwołanie sesji, stąd 

tez celem dotrzymania terminów, sesja została zwołana w danym dniu. Niezwłocznie po otrzymaniu projektu 

zwrócił się do radnego o wyjaśnienie danej sytuacji, został zaproszony na wspólne posiedzenie Komisji celem 

umożliwienia ustosunkowania się do danego projektu uchwały.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że realizowany projekt Owoce i warzywa był za zgodą  

i pośrednictwem KOWR i gmina nie partycypowała w żadnym przypadku. Z orzecznictwa sądów 

administracyjnych wynika, że musza zaistnieć co najmniej 2 przesłanki o naruszenie tych przepisów aby uchwała 

o wygaszeniu była skuteczna. W ocenie radnego sprawa z owocami i warzywami jest chybiona, i ten zarzut. 

Mecenas powinien to wiedzieć ale służy burmistrzowi za nasze pieniądze.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radnego o darowanie sobie aluzji.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że to nie są aluzje ale fakty. To jest ocena radnego, ponieważ 

obserwuje radcę prawnego i jego biuro prawne. Widzi, jakie błędy robią. Zacytował treść ślubowania i dodał,  

że złożył je dwukrotnie. Stara się wywiązywać z tych obowiązków jak najlepiej. Ustawa o samorządzie gminnym 
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art. 24 ust. 2 daje radnym prawo do kontrolowania organu wykonawczego jakim jest burmistrz. Chciał realizować 

wielokrotnie dany punkt ale stwarzano radnemu problemy z dostępem do informacji. Nie uzyskał na wiele 

wniosków w trybie dostępu do informacji publicznej odpowiedzi. Prawo w tej materii jest jednoznaczne i stoi  

po stronie radnego. Tam gdzie mowa o publicznej złotówce burmistrz ma prawo udostępnić to na wniosek 

każdego a szczególnie na wniosek radnego. W zeszłym roku zapowiedział u Pani skarbnik wizytę… 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radnego, aby przeszedł do meritum. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że jest to meritum. Chce pokazać, że patrzy na ręce władzy 

wykonawczej, składa wnioski i nie dostaje odpowiedzi. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, aby radny mówił na temat konkretnej uchwały.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że burmistrz z Panią skarbnik nie odpowiadają radnym, szczególnie 

radnemu na wnioski w trybie ustawowym. Dotyczy to głownie finansów. Kiedy złożył wcześniej zawiadomienie 

Pani skarbnik w jakim zakresie chce przeprowadzić kontrolę, przyszedł to Pani skarbnik najpierw go wysłuchała 

a później wyprosiła. Jak się okazało wezwała karetkę. Powiedziała, że radny chciał ją być może zgwałcić, napaść, 

zabić. Chciała pokazać, że nie przekaże mu żadnych informacji i że nie ma prawa wstępu do jej pomieszczenia. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że to nie ma związku z dzisiejszym projektem uchwały.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski zwrócił się, by przewodniczący zapoznał się materiałami jakie prowadziła 

prokuratura rejonowa i umorzyła postępowanie. Burmistrz i pani skarbnik pokazali radnemu, że nie dostanie 

żadnych dokumentów.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się o doprecyzowanie i odniesienie do danego projektu 

uchwały.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że powodem złożenia dzisiejszego wniosku jest to, że radny patrzy 

burmistrzowi i skarbnik na ręce i to tak wnikliwie, że aż muszą wydać decyzję administracyjną czyli najwyższy 

akt prawny, żeby odmówić radnego wydania decyzji. Ale radny będzie w swoich działaniach konsekwentny. 

Nadal będzie składać wnioski i burmistrz będzie musiał w końcu odpowiedzieć radnemu. Już omówił konflikt 

Państwa Dzienis gdzie 6 osób z rodziny pracuje w PWiK, szkole. Podaje przykłady patologii.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odebrał głos radnemu.- godz. 15:11.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radnego, aby odniósł się do projektu uchwały. Radny 

mówi nie na temat, porusza wątki nie związane z uchwałą. Zwrócił się do radnego, że nie odnosi się do danej 

sprawy, nie chciał złożyć wyjaśnień na piśmie aby radni mogli się zapoznać, nie chciał złożyć wyjaśnień na 

komisji. Obecnie radny składa wyjaśnienia, które nie odnoszą się do meritum sprawy. Powiedział, że albo radny 

odniesie się do projektu uchwały albo przewie dyskusję.  

 Radny pan Andrzej Tobolski powiedział, że głównym powodem jest to, że patrzy burmistrzowi i skarbnik na 

ręce, jak wydają publiczne środki a że wydają je źle to chce mieć na to dowody. Ma wiele wskazówek, ze wydają 

je źle. Choćby z samochodem do użytku własnego. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, by radny przeszedł do meritum.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że na takie rzeczy zwraca uwagę i dlatego chce go tak potraktować. 

Odnosząc się do samochodu NGO… 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odebrał głos radnemu – godz. 15:15. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że to nie jest uchwała o samochodzie. To jest uchwała 

o problemie osobowym, który rada musi przegłosować. Zwrócił się do radnego, aby dał radnym argumenty aby 

można było zająć konkretne stanowisko w tej sprawie, to co radny ma na swoją obronę. Zwrócił się do radnego, 

że jak będzie mówił nie na temat to będzie tą dyskusję przerywał.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że chce na końcu przedstawić meritum ale przewodniczący mu cały 

czas przeszkadza. Jeżeli rada podjęła uchwałę o zasadności skargi, że wykorzystywany był samochód służbowy 

skoda do celów prywatnych i burmistrz robi 10-krotnie to samo, przewodniczący to toleruje. Radny będzie ten 

temat drążył i będzie się sprzeciwiał, bo ze środków publicznych zakupiony jest ten środek komunalny, że 

burmistrza zabiera sobie skodę na wczasy, na urlop wypoczynkowy i robi co chce.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że ze zgromadzonych przez urząd materiałów wynika, 

że spółka Plant przynajmniej od 2021 roku do chwili obecnej regularnie sprzedaje szkole podstawowej nr 3 

pierogi za które wystawia faktury VAT i otrzymuje za nie zapłatę. W większości faktury były podpisywane 

podpisem czytelnym radnego Andrzeja Tobolskiego. Zapytał, czy radny mógłby do tego się odnieść.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, mógłby ale nie musi. Jak przewodniczący będzie członkiem WSA 

to będzie musiał. Dodał, że przewodniczący ogranicza radnemu swobodę wypowiedzi a radny chce przedstawić 

prawdziwe powody przez które musi się dzisiaj tłumaczyć. Radny ujawnił, że burmistrz buduje drugi dom, że 

Pan Z.G. wybudował burmistrzowi.. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że to nie ma nic do rzeczy. Zwrócił się do radnego, aby 

odniósł się do uzasadnienia projektu uchwały.  
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 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że głównym powodem wniosku o wygaszenie mandatu radnego jest 

to, że zwraca uwagę na patologię Tomasz Luto, na błędy, nieprawidłowości.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odebrał głos radnemu Panu Andrzejowi Tobolskiemu. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że radny mówi nie na temat. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że nie odpowie na konkretne pytania. Ma prowo do swobodnej, 

nieograniczonej wypowiedzi na swoja obronę. Wyłączając mikrofon, przewodniczący broni interesów 

burmistrza, bo taka ma rolę. Przewodniczący ustawił swoją żonę za 10…. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odebrał głos radnemu. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał radnych, czy ktoś ma pytania do radnego. Wg ustawy o 

samorządzie gminnym radny w ciągu 3 m-cy od podjęcia mandatu powinien albo się jego zrzec albo nie 

piastować funkcji prezesa w swojej spółce. Zapytał, dlaczego radny się nie zastosował do tego. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że przewodniczący powinien zaprotestować, że bez konkursu .. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czemu na podstawie art. 24f ust. 1a) nie poinformował rada 

o danym fakcie.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że zona została kierownikiem za 10 000,00 zł bez konkursu.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał radnego, jaki jest cel jego wystąpienia.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że chce podać prawdziwe powody ze względu na które burmistrz 

złożył wniosek o wygaszenie mandatu radnego Andrzeja Tobolskiego. Prawdziwe są takie, że burmistrz 

samodzielnie dokonuje bezprawnie przyjmuje na stanowiska, toleruje patologie w szkołach, że Pani Teresa 

Dzienis… 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odebrał głos radnemu – 15:20 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radnego, aby wrócił do meritum i odniósł się do 

meritum uchwały, aby odpowiedział na pytania przez niego zadawane. Zapytał, czy radny może odpowiedzieć 

na pytanie z dostarczaniem pierogów przez radnego do szkoły podstawowej nr 3. Czy to prawda, czy nie. Czy 

radny składał faktury, czy też nie.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, by przewodniczący dał dojść do końca wypowiedzi.  

 Radna Pani Teresa Dzienis powiedziała, że radny prześwietlił jej całą rodzinę, ja i męża, CBA, NIK  itd. 

zapytała, czego radny się obawia. Skoro nie ma naruszenia w danej sprawie to sąd administracyjny to rozwiąże.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odebrał głos zebranym ze względu na nie związaną z tematem 

uchwały rozmową.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czemu radna Teresa Dzienis nie przeszła do wydziału OPO w urzędzie 

miejskim.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odebrał głos radnego, ze względu na poruszanie spraw nie 

związanych z projektem uchwały – godz. 15:22.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radnego, aby kontynuował swoją wypowiedź.  

 Radna Pani Teresa Dzienis zwróciła się o przegłosowanie wniosku o zamknięcie dyskusji, gdyż prowadzi 

donikąd. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że radna się obawia.. 

 Radna Pani Teresa Dzienis odpowiedziała, że radny się dziś obawia. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odebrał głos zebranym ze względu na poruszanie spraw nie 

związanych z projektem uchwały – godz. 15:24. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, ze dalej będzie kontynuował przedstawienie powodów, które 

wpłynęły na decyzje burmistrza o wygaszenie radnemu mandatu. Zawiadomienie CBA, zawiadomienie 

prokuratury w Suwałkach, NIK oraz Urzędu Marszałkowskiego spowodowały, że burmistrz dokonuje dziś 

wendety na radnym. Protokoły są miażdżące dla burmistrza i jego pracowników. To burmistrz wybierał ludzi do 

realizacji tego projektu. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że to nie jest projekt, który jest teraz omawiany. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że zawiadomił odpowiednie organy i dlatego dziś burmistrz się 

na nim mści. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że sąd stwierdzi ten czy inny fakt, bo radny nie mówi 

na temat. W związku tym poddał pod głosowanie wniosek złożony przez radna Panią Teresę Dzienis w sprawie 

zakończenia dyskusji w danym punkcie ze względu na odbieganie radnego od tematu projektu uchwały  

w sprawie wygaszenia mandatu radnego Gminy Gołdap Andrzeja Tobolskiego. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radcy prawnego z pytanie, czy radny może wziąć 

udział w głosowaniu. Art. 25a wskazuje, że radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie bądź komisji 

jeżeli dotyczy jego interesu prawnego. 
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 Radca Prawny Pan Marcin Bogdan odpowiedział, że w zakresie wniosku o zamkniecie dyskusji nie ma 

zastosowania wskazany artykuł, natomiast sprawa będzie inaczej wyglądała przy głosowaniu nad samą uchwałą.  

 W głosowaniu jawnym głosami 7 za, 5 przeciw, 1 wstrzymującym się wniosek został przyjęty.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zakończenia dyskusji w danym punkcie ze względu na odbieganie radnego od tematu projektu uchwały  

w sprawie wygaszenia mandatu radnego Gminy Gołdap Andrzeja Tobolskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (5) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Marian Mioduszewski, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Makarewicz 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Mieruński, Monika Wałejko 

 

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał przewodniczącego, czy zdaje sobie sprawę, że to będzie główny punkt 

zaczepienia jeżeli chodzi o uchylenie tej uchwały przez wojewodę.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że bez względu na konsekwencje radny nie chciał 

wyjaśnić ani na komisji, ani na piśmie wszystkim radnym, ani dzisiaj. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski stwierdził, że przewodniczący nie dał dzisiaj wyjaśnić na wniosek radnej Teresy 

Dzienis.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że radny nie chciał odpowiadać na zadawane pytania. 

 Radny pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że nie ma takiego obowiązku.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odebrał głos radnemu – godz. 15:29 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wygaszenia mandatu radnego Gminy Gołdap Andrzeja Tobolskiego.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 7 za, 4 przeciw, 1 wstrzymujący się uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wygaszenia mandatu radnego Gminy Gołdap Andrzeja Tobolskiego. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (4) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zofia Syperek 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Mieruński, Monika Wałejko 

 

Uchwała Nr LXXVII/557/2023 

/w załączeniu/ 

 

Radna Pani Janina Pietrewicz opuściła posiedzenie – godz. 15:32. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że nie używał samochodu służbowego do celów prywatnych 

w trakcie urlopu. Radny oraz redaktor portalu otrzymali pismo przedsądowe za umieszczanie na swoich stronach 

nieprawdziwych informacji. Radny jest osobą szkodząca samorządowi, często kłamie.  
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do pracownika biura rady Pani Katarzyny Krusznis o 

przekazanie radnemu podjętej uchwały i podpisanie odbioru uchwały.  

Radny nie chciał przyjąć uchwały – podpisać odbioru.  

5) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia  

15 czerwca 2023 r. 

.  

  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że członkowie 

Komisji uznali Radę Miejską za niewłaściwą i postanowili przekazać wniosek według właściwości Burmistrzowi 

Gołdapi. W kompetencjach Burmistrza Gołdapi jest sporządzenie wniosku o nadanie nazwy ulicy do kompetencji 

Rady Miejskiej w Gołdapi należy podjęcie uchwały o nadanie nazwy ulicy.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku z dnia 15 czerwca 2023 r. 

 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 11 za, 1 wstrzymujący się uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia wniosku z dnia 15 czerwca 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Anuszkiewicz, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Marian Mioduszewski, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Chmielewski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Monika Wałejko 

 

Uchwała Nr LXXVII/548/2023 

/w załączeniu/ 

6) 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Rady 

Osiedla nr 4 z dnia 15 czerwca 2023 r. 

  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział,  

że członkowie Komisji uznali Radę Miejską za niewłaściwą i postanowili przekazać wniosek według właściwości 

Burmistrzowi Gołdapi w zakresie: 

1. wykonania progu spowalniającego na odcinku drogi pomiędzy blokiem przy ulicy Armii Krajowej 34 a 

główną ulicą Armii Krajowej oznaczonej jako ulica powiatowa nr 4801 N; 

2. zamontowania barierki przed wejściem do budynku przy ulicy Armii Krajowej 36, która została 

zdemontowana podczas wymiany nawierzchni i w chwili obecnej nieznane jest miejsce, gdzie jest 

składowana; 

3. obniżenia krawężnika wzdłuż parkingu (przystosowania części działki gruntu oznaczonego nr 2008) 

znajdującego się  naprzeciw dwóch ostatnich klatek schodowych (mieszkania od nr 64 do  nr 81) bloku Armii 

Krajowej 34. Podczas wymiany nawierzchni asfaltowej krawężnik został podniesiony, utrudniając lub wręcz 

uniemożliwiając wjazd na znajdujący się tam parking samochodowy. Powyższe powoduje,  

iż pojazdy ustawiane są przy drodze, równolegle do bloku mieszkalnego, blokując w ten sposób drogę 

pożarową. Wyprzedzając ewentualne działania gminy, pragnę zaznaczyć, iż ustawienie w tym miejscu znaku 

drogowego B-35 zakaz postoju lub B-36 zakaz zatrzymywania się, nie jest satysfakcjonującym sposobem na 

rozwiązanie problemu z miejscami parkingowymi na mieszkańców bloków Armii Krajowej 34 i Armii 

Krajowej 34 B.      

 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla nr 4 z dnia 15 czerwca 2023 r. 

 



 

12 
 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 10 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla nr 4 z dnia 15 czerwca 2023 r. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Wioletta Anuszkiewicz, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Marian Mioduszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Chmielewski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Monika Wałejko 

 

 

Uchwała Nr LXXVII/549/2023 

/w załączeniu/ 

7) 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 

12 czerwca 2023 r.  

 

  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział,  

że członkowie Komisji uznali Radę Miejską za niewłaściwą i postanowili przekazać skargę według właściwości 

Burmistrzowi Gołdapi. W kompetencjach Burmistrza Gołdapi jest rozpatrywanie skarg złożonych  

na pracowników Urzędu Miejskiego w Gołdapi. 

 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 12 czerwca 2023 r.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 12 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi z dnia 12 czerwca 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, 

 Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXXVII/550/2023 

/w załączeniu/ 

8) 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

mieszkańca z dnia 13 czerwca 2023 r. 

  

  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział,  

że członkowie Komisji uznali Radę Miejską za niewłaściwą i postanowili przekazać wniosek według właściwości 

Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji w Gołdapi. 

 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku mieszkańca z dnia 13 czerwca 2023 r. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 10 za, 2 wstrzymujące się uchwała została podjęta. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia wniosku mieszkańca z dnia 13 czerwca 2023 r. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Wioletta Anuszkiewicz, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, 

Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXXVII/551/2023 

/w załączeniu/ 

9) 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Rady 

Osiedla Nr 4 z dnia 28 czerwca 2023 r. 

  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział,  

że członkowie Komisji uznali Radę Miejską za niewłaściwą i postanowili przekazać wniosek według właściwości 

Burmistrzowi Gołdapi. 

 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla Nr 4 z dnia 28 czerwca 2023 r. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 10 za, 2 wstrzymujące się uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla Nr 4 z dnia 28 czerwca 2023 r. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Wioletta Anuszkiewicz, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Marian Mioduszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Chmielewski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXXVII/552/2023 

/w załączeniu/ 

Do pkt 4 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXXVII sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Wojciech Hołdyński 

 

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


